

每经编辑：毕陆名

3月17日，中国邮政储蓄银行发布系统升级公告、关于邮储闪光卡“闪光翻翻乐”活动延迟上线的公告。

## 中国邮政储蓄银行系统升级公告

公告表示，我行拟于近期实施系统维护，现将有关事项公告如下：

2022年3月23日23:30至3月24日02:00，2022年3月25日19:00至3月25日24:00，我行企业网银、个人网银、手机银行、微信银行及委托方渠道发起的中间业务平台部分代收付业务暂停办理。

2022年3月

25日18：00至3月26日

6：00，我行个人网银、手机银行、微信

银行、自助银行等渠道暂停邮政汇兑业务办理服务。



The screenshot shows the official website of the Postal Savings Bank of China. The main content area displays a notice titled "中国邮政储蓄银行系统升级公告" (Postal Savings Bank of China System Upgrade Announcement) dated 2022-03-17. The notice is addressed to "尊敬的客户" (Respected Customers) and states that for improved financial services, the bank plans to implement system maintenance. It lists the following periods: 2022年3月23日23:30至3月24日02:00, and 2022年3月25日19:00至3月25日24:00, during which enterprise internet banking, personal internet banking, mobile banking, WeChat banking, and agency channel-initiated intermediate business platform partial collection and payment services will be suspended. A second period is listed: 2022年3月25日18:00至3月26日6:00, during which personal internet banking, mobile banking, WeChat banking, and self-service channels will suspend postal remittance services. The notice requests customers to arrange their business processing times in advance and provides a 24-hour service hotline at 95580. The notice concludes with "特此公告。" (This notice is hereby announced).

## 邮储闪光卡“闪光翻翻乐”活动延迟上线

公告表示，

原定于“邮储联名卡”微信公众号3月18日上线的邮储闪光卡“闪光翻翻乐”活动，由于疫情原因推迟上线。活动上线时间另行通知。

The screenshot shows the official website of the Postal Savings Bank of China. The header includes the bank's logo and name in Chinese and English, along with navigation links for branches, services, and contact information. A search bar is also present. The main content area features a public notice titled "关于邮储闪光卡“闪光翻翻乐”活动延迟上线的公告" (Announcement regarding the postponement of the Postal Savings Bank's 'Flash Card' 'Flash Flip Fun' activity). The notice is dated 2022-03-17 and states that the activity, originally scheduled for March 18th, is being postponed due to the epidemic. It provides a 24-hour service hotline (95580) for inquiries and expresses appreciation for the customers' understanding and support.

中国邮政储蓄银行  
POSTAL SAVINGS BANK OF CHINA

分行渠道 | 服务网点 | 在线服务 | 人才招聘 | 繁體 | English

个人服务 | 公司业务 | 三农服务 | 小微企业服务 | 关于邮储

邮储品牌 | 投资者关系 | 人才招聘 | 存款保险 | 采购信息 | 公告

### 关于邮储闪光卡“闪光翻翻乐”活动延迟上线的公告

2022-03-17

尊敬的客户：

原定于“邮储联名卡”微信公众号3月18日上线的邮储闪光卡“闪光翻翻乐”活动，由于疫情原因推迟上线，活动上线时间另行通知。

如有疑问，请拨打我行24小时服务热线95580。

对由此给您带来的不便深表歉意！衷心感谢您的理解与支持！

每日经济新闻